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Geachte mevrouw [JERE beste

Afgelopen vrijdag heb ik het duurzame testlandschap op hoofdlijnen toegelicht tijdens het DPG overleg. Helaas was er

weinig tijd om op jullie vragen en specifiek jouw opmerking nader mn te gaan. Ik stel voor dat we een kort telefomsch

overleg plannen om nader in te gaan op jouw mail en dan meer aandacht te hebben voor de situatie voor GGD Haaglanden.

Ik zal daartoe een afspraak laten plannen.

Hartelijke groet,

512 Ze

Dienst Testen

Ministerievan Volksgezondheid,Welzijnen Sport
Huis ter Heideweg | 3705 LZ | Zeist

M gl

5.120 @lcdk.nl

http:/f'www.rijksoverheid.nl

Op 15 mrt. 2021, om 19:25 heeft <BEEES@¢ 2 dhaaglanden nl> het volgende

geschreven:

Geachte mevrouw [EXE
Graag graag ik uw aandacht voor het volgende:

De Dienst Testen voert momenteel contractbesprekingen met de laboratoria die PCR testen uitvoeren voor GGD

Haaglanden. Centraal hierin staat de contractering van de grootschalige labs zoals Eurofins.

Uitgangspunt voor uw Dienst blijkt te zijn om per GGD regio één MML-lab te contracteren voor lokale analyse van

prioritaire testen en een (beperkt) aandeel in de benodigde regionale testcapaciteit. Daarbij hanteert men de nodige

capaciteitsmarge zodat het lab zich flexibel kan blijven aanpassen aan plotselinge ontwikkelingen.

In Haaglanden heeft het Reinier Haga MDC als lokaal lab momenteel een prominente plek in de labanalyses waarbij ca

20 % van de huidige testcapaciteit is ondergebracht. Het HMC levert ca 10% en daarnaast heeft HAGAZiekenhuis nog

een klein aandeel.

lk maak mij zorgen over de uitsluiting van Iokale labs die de keuze voor één lab met zich meeneemt. Onze

samenwerking met verschillende lokale labs is nauw en intensief op veel onderdelen van ons werkveld. Dit is ons

bijzonder veel waard omdat deze effectieve en flexibele diagnostiek binnen de Infectieziektebestrijding mogelijk maakt

en houdt. Want de behoefte aan diagnostiek beperkt zich niet tot de coronacrisis, maar vraagt ook langdurige relaties

met laboratoria.

Zo was GGD Haaglanden in staat om zowel met betrekking tot de corona aanpak, maar ook breder, op maat en daadkrachtig
te kunnen werken met gebruikmaking van specialismen en daar samen in op te trekken. Ik verwacht dat, wanneer in de

komende maanden de grote bulk aan PCR testen terugloopt als gevolg van vaccinaties en alternatieve testvormen,
deze flexibiliteit bij uitstek belangrijk is om onze taken goed uit te blijven voeren.
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Een van de vormen waarin dit voordeel naar voren komt is het feit dat wij in nauwe samenwerking met het HMC

testlocaties hebben ontwikkeld, waarmee zeer snel en effectief in te spelen was op de explosieve testvraag in de regio.
Naast de groot-volume teststraat gerealiseerd bij het Bronovoziekenhuis is ook, onder zeer veel politieke druk, een

zeer centraal gelegen voetgangerslocatie gerealiseerd op HMC terrein, in het centrum van Den Haag. Wij zijn hier erg

blij mee omdat ons is gebleken dat in het centrum van Den Haag zeer weinig alternatieven beschikbaar zijn als

testlocatie. Zonder deze HMC-locatie kunnen we eigenlijk niet gehoor geven aan de behoefte van de bevolking (zeker
van mensen in achterstandssituaties) in combinatie met het lokaal-politieke verzoek.

Partijen zitten er letterlijk kort op, zijn zeer betrokken en hebben hier stevig in geinvesteerd. Deze samenwerking is

gebaseerd op gezamenlijke aanpak van testen en analyseren. Dit werpt ook vruchten af: Het HMC staat in de top-3
van Nederland als het gaat om snelle verwerking.

Het beleid om slechts 1 lokaal medisch microbiologisch lab aan te wijzen voor samenwerking is in onze grote regio
minder voor de hand liggend dan in dunner bevolkte regio’s. Wij houden in ons drukke en dichtbevolkte gebied
behoefte aan intensieve samenwerking waarbij snelheid en flexibiliteit van essentieel belang zijn. Vanuit de behoefte

om die ook met het HMC in stand houden en daarmee ook twee, voor ons nu onmisbare, testiocaties in stand te

kunnen houden, verzoek ik om voor regio Haaglanden een uitzonderingspositie in deze te realiseren, door het mogelijk
te maken om niet 1 maar 2 medisch microbiologische labs te contracteren in aanvulling op een pandemielab.

Bij voorbaat dank voor uw reactie.

Met vriendelijke groet,
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